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Radny Rady Miejskiej w Łodzi 

 

Interpelacja do Prezydenta Miasta Łodzi Hanny Zdanowskiej 

 

Piszę kolejne interpelacje w sprawie Parku Staromiejskiego w Łodzi. Poprzednie miały miejsce 

ponad 8 lat temu. Niestety temat jest wciąż aktualny co bardzo mnie niepokoi. W przeszłości 

wnioskowałem aby stworzyć w tym parku dobrą przestrzeń dla uprawiania amatorskiego 

sportu tzn. koszykówki i piłki nożnej. Ponad osiem lat minęło a problem pozostał. Dla tych 

którzy to przeczytają – Graliście kiedykolwiek w koszykówkę na trawie ? Może pani Prezydent 

uprawiała tę dyscyplinę na trawie ? Jeśli nie to to jeszcze raz proszę pomyślcie aby to zmienić 

i nie kompromitować się przed młodzieżą. Jako przykład dobrej inwestycji tego typu wskazuję 

Park Mickiewicza.  

Niejako przy okazji pragnę zapytać jakie są plany inwestycyjne Prezydenta Miasta jeśli chodzi 

o obiekty dla młodzieży w miejscach publicznych (poza klubami sportowymi) w najbliższych 

trzech latach ? 

Jeśli chodzi o Park Staromiejski doradzam także przejrzenie techniczne stanu licznych 

schodów betonowych. Niestety według mnie stan niektórych z nich stwarza zagrożenie dla 

osób licznie korzystających z tego Parku. Wydaje mi się że część z nich wymaga także 

dobudowania poręczy ułatwiających wchodzenie i schodzenie 

Z poważaniem 

Marek Michalik 

 


